

<p>Cairo Thursday 30 January 2020</p> <p>The Egyptian Stock Exchange Disclosure Department</p> <p>Dear All,</p>	<p>القاهرة في يوم الخميس الموافق ٣٠ يناير ٢٠٢٠</p> <p>إدارة الإفصاح البورصة المصرية</p> <p>تحية طيبة وبعد،،،</p>
<p>Subject:</p> <p>Offer letter received by Cairo Poultry S.A.E. for the purchase of its shares in the Egyptian Company for Starch and Glucose Industries (the "Company")</p>	<p>الموضوع:</p> <p>خطاب العرض المقدم إلى شركة القاهرة للدواجن ش.م.م. لشراء الأسهم المملوكة لنا بالشركة المصرية لصناعة النشا والجلوكوز ش.م.م (ويشار إليها فيما يلي "بالشركة").</p>
<p>Reference to the above-mentioned subject, we received a binding offer letter ("Offer") from Cairo Three A for International Industries S.A.E. (the "Potential Buyer") to buy our shares which represent 13,654,312 shares in the share capital of the Company, subject to the submission of a mandatory tender offer from the Potential Buyer.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع بعاليه، فقد تلقينا خطاب عرض ملزم (ويشار إليه فيما يلي "بالعرض") من شركة كايرو ثري ايه الدولية للصناعات ش.م.م (ويشار إليها فيما يلي "بالمشتري المحتمل") لشراء أسهمنا والتي يبلغ عددها ١٣٦٥٤٣١٢ سهم في رأس مال الشركة، على أن يتم تقديم عرض شراء إجباري من قبل المشتري المحتمل.</p>
<p>The Offer is priced at a price ranging from EGP 450,000,000 to EGP 510,000,000 implying a price per share of the Company ranging from EGP 8.986 to EGP 10.184 (the "Range").</p>	<p>وقد تضمن العرض ثمناً لأسهم الشركة يتراوح بين ٤٥٠,٠٠٠,٠٠٠ جنيه مصري (أربعمئة وخمسون مليون جنيه مصري) و ٥١٠,٠٠٠,٠٠٠ جنيه مصري (خمسمئة وعشرة مليون جنيه مصري) بسعر سهم الشركة يتراوح بين ٨,٩٨٦ جنيه مصري (ثمانية جنيهات وتسعمائة وستة وثمانون مليماً) و ١٠,١٨٤ جنيه مصري (عشرة جنيهات ومائة أربعة وثمانون مليماً) (ويشار إليه فيما يلي "بنطاق سعر السهم").</p>
<p>The determination of the final price within the Range is subject to a confirmatory due diligence exercise which the Potential Buyer will conclude on or before 9th April 2020. The Offer, when accepted, bounds Cairo Poultry S.A.E. to accept any price offered by the Potential Buyer within the Range and to sell its shares in response to the mandatory tender offer to be submitted by the Potential Buyer.</p> <p>According to the Offer, the Potential Buyer is suggesting the filling of a mandatory tender offer application on or before 12th April 2020. The Offer contains an exclusivity period that lapses upon the consummation of the transfer of shares under the mandatory tender offer.</p>	<p>على أن يكون تحديد السعر النهائي للسهم ضمن نطاق سعر السهم وفقاً للفحص النافي للجهالة الذي سوف ينتهي منه المشتري المحتمل في موعد أقصاه ٩ أبريل ٢٠٢٠. على أن نلتزم، في حال قبولنا للعرض، بقبول أي سعر معروض من المشتري المحتمل للسهم ضمن نطاق سعر السهم وبيع كافة الأسهم المملوكة لنا في الشركة استجابةً لعرض الشراء الاجباري الذي سيتم تقديمه من المشتري المحتمل.</p> <p>ويقترح المشتري المحتمل، وفقاً للعرض، تقديم ملف عرض الشراء الإجباري في موعد أقصاه ١٢ أبريل ٢٠٢٠. ويتضمن العرض فترة حصرية تنقضي حال انتهاء نقل الأسهم بموجب عرض الشراء الإجباري.</p>
<p>The board of directors of Cairo Poultry S.A.E. shall meet on or before on Thursday 6th February 2020 to decide on the Offer. We will be writing to you to confirm the outcome of the said board meeting.</p>	<p>وسوف يتم تقديم إفصاح آخر في موعد أقصاه الخميس الموافق ٦ فبراير ٢٠٢٠ لتحديد موقفنا من العرض بعد العرض على مجلس الإدارة.</p>

<p>Traders on the shares of the Company and the shares of Cairo Poultry S.A.E. shall take notice that the Offer has not yet been approved by Cairo Poultry S.A.E. and accordingly, is not final. Any trading on the shares of the Company or the shares of Cairo Poultry S.A.E. until the mandatory tender offer is submitted by the Potential Buyer shall be at the sole risk and responsibility of the traders without any liability on Cairo Poultry S.A.E.</p>	<p>وعلى المتعاملين على أسهم الشركة وأسهم شركة القاهرة للدواجن ش.م.م. ملاحظة أنه لم يتم قبول العرض بعد من قبلنا، وعليه، يرجى ملاحظة أن هذا العرض غير نهائي. ويكون أي تداول على أسهم الشركة أو أسهم شركة القاهرة للدواجن ش.م.م. حتى تقديم عرض الشراء الإجباري من قبل المشتري المحتمل على مسئولية المتداولين الخاصة دون أدنى مسئولية علينا.</p>
<p>Best Regards Cairo Poultry S.A.E.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير,,, شركة القاهرة للدواجن ش.م.م.</p>

تيمم الفراوى

